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АННОТАЦИЯ 
 

Магистерская диссертация посвящена вопросам использования 
китайского опыта поддержки малого и среднего бизнеса в Республике 
Беларусь. В работе изучена экономическая роль малого и среднего бизнеса в 
КНР и Республике Беларусь. В магистерской диссертации выявлены 
особенности государственного регулирования малого и среднего бизнеса в 
КНР и Республике Беларусь, а также проблемы функционирования малого и 
среднего бизнеса в обеих странах. В результате исследования проведен выбор  
инструментов стимулирования малого и среднего бизнеса Китая,  
перспективных для Республики Беларусь, дано их экономическое 
обоснование. 

 
 

ABSTRACT 
 

The master's thesis is devoted to the use of Chinese experience in supporting 
small and medium-sized businesses in the Republic of Belarus. The paper studies 
the economic role of small and medium-sized businesses in China and the Republic 
of Belarus. The master's thesis reveals the features of state regulation of small and 
medium-sized businesses in the PRC and the Republic of Belarus, as well as the 
problems of functioning of small and medium-sized businesses in both countries. As 
a result of the study, a choice of tools for stimulating small and medium-sized 
businesses in China, promising for the Republic of Belarus, was made, and their 
economic justification was given. 

 


